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Przed rokiem samorządowcy z Godzianowa zastanawiali się nad uruchomieniem żłobka w
pustych sala budynku gminnego centrum kultury. Po wielu rozmowach pomysł ewaluował,
pojawiła się też szansa na uruchomienia klubiku dla maluchów.

– Na spotkaniu z wojewodą dowiedzieliśmy się jak ma wyglądać realizacja tego programu i na jakie
pieniądze mogą liczyć samorządy – mówi wójt Andrzej Mozga. – Pomysł się tak zrodził, żeby w tej
części przedszkola przeznaczonej do remontu uruchomić klubik dziecięcy, dla dzieci od lat 2.

Nabór wniosków rusza 7 września, więc już lada moment. Program gwarantuje dofinansowanie w
wysokości 33 tysięcy złotych na jedno miejsce.

Więcej na ten temat w papierowym wydaniu "Głosu" z 3 września.
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